

# RÉCOMPENSE

## REWARD

Jusqu'à /  
up to

# 40 000\$

**Pour toute information pouvant contribuer à élucider le meurtre de Sindy Ruperthouse**  
**For any information that can help solve the murder of Sindy Ruperthouse**

Disparue le 23 avril 2014  
Âge: 44 ans au moment de sa disparition  
Taille: 1,63 m  
Poids: 59 kg  
Yeux: bruns  
Cheveux: noirs



Sindy Ruperthouse

Missing since April 23rd, 2014  
Age: 44 yrs old when she went missing  
Height: 5'4"  
Weight: 131 lbs  
Eye Color: Brown  
Hair Color: Black



Le Service des enquêtes sur les crimes contre la personne de la Sûreté du Québec demandent l'aide de la population pour retrouver une femme d'origine autochtone de Val-d'Or. Sindy Ruperthouse a été vue pour la dernière le 23 avril 2014 à Val-d'Or.

*The Investigation Service of crimes against the person of the Sûreté du Québec are asking for help from the public to find an Aboriginal woman in Val-d'Or. Sindy Ruperthouse was seen last April 23<sup>rd</sup>, 2014 in Val-d'Or.*

## S.V.P APPELEZ / PLEASE CALL

# 1-800-659-4264

Cette récompense est offerte par un donateur anonyme et expire le 22 juin 2016.  
*This reward is offered by an anonymous donor and expires on June 22, 2016.*

Toute information fournie sera analysée et validée par les enquêteurs responsables du dossier (Sûreté du Québec).  
*All information received will be analysed by the police force in charge of the investigation (Sûreté du Québec).*